
Voditelji Slovenske ljudske stran
ke se posvetujejo. 

V Ljubljani so se na povabilo dr. Korošca zbrali v ne
deljo, dne 8. maja člani načelstva in vodstva Slovenske 
ljudske stranke k važnemu posvetovanju. Ker namerava 
sedanja nova vlada razpustiti narodno skupščino in 
razpisati še tekom poletja nove volitve, je bilo posveto
vanje naših voditeljev potrebno. Še iz druzega ozira je bila 
seja zelo važna. Ko so bili naši ministri v vladi, so se spre
jeli velevažni sklepi, da se znižajo davki in takse in da se 
pomaga Sloveniji osobito v gospodarskem oziru (ceste, re
gulacije, podpore). Ti sklepi, ki so postali s finančnim za
konom in proračunom zakon, se morajo izvajati in uresni
čiti. Vidi se pa, da naši politični neprijatelji iz Slovenije 
(izdajalci) hujskajo, naj se naši sklepi ne izvajajo. Še eno 
drugo vprašanje nas osobito zanima: Kaj je z Italijo? Ali 
je res nevarnost vojske z Italijani? 

0 vseh teh stvareh je poročal načelnik naše stranke 
dr. Anton Korošec. Dobili smo jasno sliko o političnem in 
gospodarskem položaju. Nevarnost, da bi prišlo do vojne z 
južnozapadnim sosedom, je za sedaj odstranjena. Tega 
poročila smo bili zelo veseli in mislimo, da deli to veselje 
z nami ves naš narod! Bog nas varuj kake vojske! Dr. Ko
rošec je meseca aprila težko obolel, se je po nasvetu 
adravnikov začetkom aprila odpeljal v Italijo in na Fran
cosko, da se v tamošnjem milem podnebju ozdravi. Hvala 
Bogu, vrnil se je, zdrav te dni iz juga in nam je prinesel 
sedaj tudi iz Beograda zadovoljiva poročila. Vsi člani na
čelstva in vodstva SLS iz cele Slovenije so dr. Korošca z 
radostjo pozdravili, mu čestitali k ozdravljenju ter mu v 
imenu našega ljudstva izrazili popolno zaupanje. 

Seja načelstva in vodstva je trajala od 10. do 2. ure. 
A naši poslanci, ki so bili do malega vsi zbrani v Ljublja
ni so se posvetovali še dalje do tretje ure. Napravili so se 
važni sklepi. Članom finančnega odbora, ki zboruje te dni 
v Beogradu so se dala navodila, kako naj nastopajo. 

Glede političnega položaja svetujemo somišljenikom, 
da so mirni, ker za kako vznemirjenje ni nobenega po
voda. Prosimo vse pristaše, da naj razvijajo agitacijo od 
moža do moža. Ako bomo imeli čez par mesecev volitve — 
vsa znamenja kažejo to — moramo biti v vsaki občini do
bro pripravljeni. Gospodarske in finančne pridobitve, ki 
eo jih dosegli naši ministri in poslanci v dveh meseci, ko 
so bili v vladi, se morajo izvajati. Dohodnina se mora zni
žati za 30 odstotkov, desetek se je znižal s 1. aprilom za 
33 oziroma 50 odstotkov itd. Davčna oblastva so dobila 
s finančnim zakonom tozadevna navodila. Finančnega de
legata dr. Šavnika ne bo več nazaj. Vse to dokazuje, da 
lahko ohranimo mirno kri. 

Na seji smo sprejeli tudi predloge za izpopolnitev 
strankine organizacije. Predsednik ljubljanske oblastne 
skupščine pa je poročal o načrtih naših samouprav. Iz po
teka posvetovanj se je videlo, da je Slovenska ljudska 
stranka dobro pripravljena na delo, ki jo čaka v bo
dočnosti. 


